

Exclusive to The Hong Kong Institute of Surveyors (HKIS) 香港測量師學會會員尊享優惠

Physiotherapy / Occupational Therapy / Prehab Training

物理治療、職業治療或預防性訓練*
(45 / 90 mins 分鐘)

- **Single Treatment 15% off**
單次治療享85折
- **Training Package 20% off** (10 sessions)
治療套票享8折 (10次治療)

*Remarks 備註:

- Service includes Neuro Rehabilitation, Orthopedic Rehabilitation & Pain management, Rehab training program
治療服務涵蓋腦神經復康治療、骨科復康治療及痛症管理、預防性訓練
- Discounts are not applicable to Dietetic Consultation, Speech Therapy, Podiatry, Stroke Rehabilitation Package, Senior Gym Package, Postural Assessment & Customized Pillow Fitting Service, Home and Supportive Service
折扣優惠不包括以下服務：營養師諮詢、言語治療、足病診療、中風復康套式、長者智體健身室套票、全面姿勢評估及個人化枕頭訂製服務、到戶及其他支援服務



Terms and Conditions:

- The promotional period of the promotion offer ("this offer") is valid until 31 December 2025.
- Each HKIS member ("member") **must present valid membership card** at Ventria Rehabilitation Centre ("VRC") to be eligible for this offer.
- This offer is applicable for Physiotherapy, Occupational Therapy and Prehab Training only.
- This offer cannot be redeemed / exchanged for cash/other products, or be used in conjunction with other promotions.
- Advance booking for treatment is required, please call 2301 1398 or WhatsApp 6434 2060 for appointment.
- When attending the first appointment for physiotherapy / occupational therapy, **member is required to bring along with his / her membership card, HKID card and a valid medical referral for registration. A valid medical referral with the signature and chop of doctor has to be issued within 3 months.**
- In case of any dispute, the decision of VRC shall be final, including the right to amend the terms and conditions of this offer and / or modify / terminate this offer without prior notice.
- If there is any discrepancy between the Chinese and English versions of these terms and conditions, the English version shall apply and prevail.

條款與細則:

- 此推廣優惠（「此優惠」）有效期至2025年12月31日。
- 每位香港測量師學會（「會員」）須於職藝復康治療中心（「本中心」）**出示有效會員咭**方可享有此優惠。
- 此優惠只適用於一般物理治療 / 職業治療 / 預防性訓練療程。
- 此優惠不能兌換現金或其他產品，不可與其他優惠折扣同時使用。
- 敬請預約治療服務，請致電 2301 1398或WhatsApp 6434 2060。
- 首次前來本中心接受物理治療或職業治療時，**會員須帶同有效會員咭、香港身份證及有效醫生轉介信辦理登記手續。醫生轉介書必需於3個月內由醫生簽署並蓋章方為有效。**
- 如有任何爭議，本中心保留一切最終決定權，包括修訂此優惠條款與細則之權利，或於任何時候更改 / 終止此優惠而無須另外通知。
- 本條款及細則的中英文版本如有歧義或不一致，概以英文版本為準。

Address
地址
Business Hours
營業時間
Appointment & Enquiry
預約及查詢

G/F, 137 Wong Nai Chung Road, Happy Valley, Hong Kong (Causeway Bay MTR Station Exit A)
香港跑馬地黃泥涌道137號地下(銅鑼灣站A出口)
Mon – Sat (except PH) 8:30am – 6:30pm
星期一至六(公眾假期除外)
2301 1398 / WhatsApp 6434 2060



ventriarehab.com